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　　英语初级口语对话正常语速09：Mari's Media Choices

　　Ron: Hi, I'm Ron from Hawaii. I'm here with Mari from Japan. Today we're going to be talking about entertainment, and how often we do these things. So Mari, how often do you watch TV?

　　Ron：你好，我是来自夏威夷的Ron。今天我和来自日本的Mari一起聊聊娱乐，以及我们做这些事情的频率。Mari，你多久看一次电视啊?

　　Mari: I watch the news in the morning and when I come home at night I sometimes watch TV.

　　Mari: 我早上看新闻，晚上回家有时看电视。

　　Ron: Do you have a favorite TV show?

　　Ron: 你有自己最喜欢的电视节目吗?

　　Mari: I don't have a favorite TV show.

　　Mari： 我没有最喜欢的电视节目。

　　Ron: OK. How often do you go to the movies?

　　Ron：好的，你多久去一次电影院?

　　Mari: I really like going to the movies. I think I go maybe once a month or maybe once every two months.

　　Mari: 我真的很喜欢去看电影。我想想有时一个月去一次或者每两个月去一次。

　　Ron: And other than that do you rent movies?

　　Ron: 除了那个，你还会租看电影吗?

　　Mari: No, I don't rent movies but sometimes I download movies. I like to watch comedies - romantic comedies - and a little bit of drama.

　　Mari：不，我不租看但有时会下载。我喜欢看喜剧，浪漫的喜剧，有些戏剧感的。

　　Ron: What is your favorite movie you've watch recently?

　　Ron: 你最近最爱看什么电影啊?

　　Mari: My favorite movie... I don't know if it was my favorite movie, but a movie that I watched recently is called "27 Dresses". It is about a girl, or a woman, who is a bridesmaid twenty-seven times.

　　Mari：我最喜爱的电影。。。我不知道它是否是我最喜爱的电影。我最近看了一部电影叫"27件礼服”。是关于一个女孩子或一个女人，当了27次伴娘。

　　Ron: And that's a romantic comedy?

　　Ron: 那是部浪漫喜剧吗?

　　Mari: It is.

　　Mari：是的。

　　Ron: Interesting. What about reading? Do you like to read books?

　　Ron：有趣。读书呢?你喜欢看什么书啊?

　　Mari: I do like to read books. Right now, I'm really busy with work so I don't have a lot of time to read but when I'm on vacation or whenever I have free time, I like to read books.

　　Mari：我挺喜欢看书的。现在我工作很忙，没有时间阅读。但每当我有假或者空闲的时候，我就喜欢看书。

　　Ron: What kind of books?

　　Ron：什么样的书?

　　Mari: I like to read non-fiction usually. Biographies of people, and I also like to read about like teaching practices so that I can become a better teacher and a little bit of fiction.

　　Mari：我通常喜欢看非小说文学类作品。人物传记啊，我也喜欢看关于教学实践的。这样我就能成为一名更好的老师。

　　Ron: And what about concerts? Do you enjoy going to concerts?

　　Ron：音乐会呢?你喜欢去音乐会吗?

　　Mari: I don't go to music concerts. I don't think I've ever been to one actually but I like to go see musicals and I also like to go to sporting events.

　　Mari：我不去音乐会。实际上我一次也没去过但是我喜欢去看音乐剧，也喜欢去看体育比赛。

　　Ron: Nice talking with you Mari.

　　Ron：很高兴和你聊天，Mari。
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